



Measurement
Canada

An Agency of
Industry Canada

Mesures
Canada

Un organisme
d'Industrie Canada

MAL No. - N° LAM
V-250

Date : 2014-06-13

MODIFICATION ACCEPTANCE LETTER (MAL) FOR Approved Measuring Devices

Type of Device

Multiple

Purpose

The purpose of this letter is to convey details of modifications to liquid measuring devices, which have previously received approval of type recognition from Measurement Canada. These modifications have been evaluated by the Approval Services Laboratory in accordance with national requirements and shall be considered to be included within the scope of the originally issued Notices of Approval specified in this document and any subsequent revisions to these Notices of Approval.

Scope

The modifications described in this letter affect devices identified in the following Notice(s) of Approval:

Approval Number

| | | | | | | | | | |
|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|
| AV-2189 | AV-2192 | AV-2200 | AV-2202 | AV-2203 | AV-2204 | AV-2206 | AV-2207 | AV-2220 | AV-2230 |
| AV-2234 | AV-2236 | AV-2242 | AV-2244 | AV-2248 | AV-2260 | AV-2268 | AV-2270 | AV-2280 | AV-2315 |
| AV-2340 | AV-2341 | AV-2344 | AV-2346 | AV-2354 | AV-2383 | AV-2385 | AV-2386 | AV-2394 | |

Applicant

Wayne Fueling Systems Canada ULC
40 Sharp Road
Brighton, Ontario, Canada
K0K 1H0

Description of Modifications

Following a restructuring, DI Canada Inc. (Wayne) has been given a new corporate identity and will be operating under the Wayne Fueling Systems Canada ULC. The above approval notices are therefore transferred to Wayne Fueling Systems Canada ULC. Please note that name plate of existing equipment may still be identified to previous names.

Original copy signed by:

Mario Dupuis
Laboratory Manager, Liquids Measurement
Web Site Address: <http://mc.ic.gc.ca>



LETTRE D'ACCEPTATION DE MODIFICATION (LAM)

pour Compteurs et appareils approuvés

Type d'appareil

Multiples

Objet

La présente lettre vise à expliquer les détails des modifications apportées aux compteurs dont le type a déjà été approuvé par Mesures Canada. Ces modifications ont été évaluées par le Laboratoire des services d'approbation en conformité aux exigences nationales et doivent être considérées comme faisant partie de la portée des avis d'approbation d'origine énumérés dans le présent document et de toutes leurs révisions subséquentes.

Portée

Les modifications décrites dans la présente lettre s'appliquent aux appareils visés par les avis d'approbation suivants:

Numéros d'approbation

| | | | | | | | | | |
|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|---------|
| AV-2189 | AV-2192 | AV-2200 | AV-2202 | AV-2203 | AV-2204 | AV-2206 | AV-2207 | AV-2220 | AV-2230 |
| AV-2234 | AV-2236 | AV-2242 | AV-2244 | AV-2248 | AV-2260 | AV-2268 | AV-2270 | AV-2280 | AV-2315 |
| AV-2340 | AV-2341 | AV-2344 | AV-2346 | AV-2354 | AV-2383 | AV-2385 | AV-2386 | AV-2394 | |

Requérant

Wayne Fueling Systems Canada ULC
40 Sharp Road
Brighton, Ontario, Canada
K0K 1H0

Description des modifications

Suite à une restructuration, DI Canada Inc. (Wayne) a obtenu une nouvelle identité corporative et opérera dorénavant sous l'appellation Wayne Fueling Systems Canada ULC. Les avis d'approbation ci-haut mentionnés sont donc transférés à Wayne Fueling Systems Canada ULC. Veuillez prendre note que les plaques signalétiques des appareils existants peuvent toujours faire état des anciens noms.

Copie authentique signée par :

Mario Dupuis
Gestionnaire de Laboratoire, Mesure des liquides
Adresse du site Internet: <http://mc.ic.gc.ca>